

SOOM EYES

Silicone Eyeballs



실리콘 안구 사용설명

Instructions for using silicone eyeballs

シリコンアイボールの使用方法説明

硅胶眼球的使用说明

DOLLSOOM.COM

- 탄력성이 높아 인형의 안구 부위에 밀착이 잘 됩니다
- 어느 방향에서 보더라도 시선이 잘 따라옵니다
- 쉽게 파손되지 않고 흠집이 잘 나지 않습니다

숨 실리콘 안구는 오랜 기간의 연구와 수차례의 다양한 테스트를 거쳐 완성되었습니다.
탄력성이 높아 인형의 안구 부위에 밀착이 잘되며, 자연스러운 시선 연출이 가능합니다.
또한 안구 표면이 매끄럽고 광택감이 뛰어나며, 엄격한 품질 관리를 통해 우수한 품질을 보장합니다.

실리콘 안구 관리요령

안구에 먼지나 유토가 묻었을 때는 물티슈나 깨끗한 물에 적신 면봉으로 부드럽게 닦아주세요.
안구를 사용하지 않을 경우 케이스에 넣어 안전하게 보관하시기 바랍니다.

실리콘 안구에 대한 몇 가지 오해들

- Q. 실리콘 안구는 표면에 상처가 나거나 잘 깨지나요?
A. 실리콘 안구는 말랑말랑해서 유리나 아크릴 안구처럼 잘 깨지거나 상처가 나지 않으며
외부 충격에 활선 강합니다.
- Q. 유토나 신너, 코팅제, 아세톤이 묻으면 뿐옇게 흐려지나요?
A. 실리콘 안구는 아세톤, 신너 등에 전혀 반응하지 않으며 물감, 페인트 등도 흡착되지 않습니다.
- Q. 햇빛이나 열 또는 추위 등 온도에 약하지 않나요?
A. 섭씨 1,000도 이상의 고온에도 견딜 만큼 열에 강하고 낮은 온도에서도 강합니다.

주의사항

실리콘 안구 고정시, 진한 색상의 유토는 착색될 우려가 있으니 가급적 흰색 유토를 사용하시는
것이 좋습니다.
햇빛과 자외선에 장시간 노출되거나 시간이 지남에 따라 점차 황변이 생길 수 있습니다.
날카로운 물체(칼, 유리조각, 바늘 등)에 닿지 않도록 주의하시기 바랍니다.

EN

- The eyes have high elasticity and adheres well to the doll's eye area
- No matter which direction you look at it, the gaze follows well
- It is not easily broken and is not scratched easily

Soom Eyes are silicone eyeballs that were made after a long period of research and numerous tests.
It has high elasticity so it adheres well to the doll's eye area, and also possible to express a natural gaze.
Also the surface is smooth and glossy, and excellent quality is guaranteed through our strict quality control.

+

Tips for silicone eyes care

If dust or oil stained on the eyeball, gently wipe it with a wet tissue or a cotton swab dipped in clean water.
When not using the eyes, put them in the case and keep them safely.

?

Tips for silicone eyes care

- Q. Is the surface of the silicone eyes scratched or easily broken?
A. Silicone eyes are soft, so they do not break or get damaged like glass or acrylic eyes, and are much more resistant to external shocks.
- Q. Does it become blurry if clay, thinner, coating agent, or acetone stains on it?
A. Silicone eyes do not react to acetone, thinner, etc., and do not adsorb paints.
- Q. Are the eyes vulnerable to temperature, such as sunlight, heat, or cold?
A. It is resistant to heat withstand high temperatures of over 1,000 degrees C and also strong at low temperatures.

!

Note

When fixing the silicone eyes, we recommend you to use white clay since dark colored clay make the eyes be discolored.
Prolonged exposure to sunlight and ultraviolet rays may cause gradual yellowing over time.
Be careful not to contact with sharp objects (knife, glass shards, needle, etc.).

CN

- 具有高弹性可以完美贴合娃娃的眼球位置
- 视线跟跟随得很自然
- 不容易破碎也不容易刮花

这款硅胶眼珠是经过长时间的研究和多次各种测试后完成的硅胶眼珠。
由于具有高弹性，能够紧密贴合娃娃的眼球位置，展现出自然的目光。
同时，它具有光滑的表面和出色的光泽度，并通过严格的质量管理来确保优质品质。

+

硅胶眼珠的保养方法

当硅胶眼珠沾有灰尘或者粘土时，可以用湿纸巾或棉签沾取清水轻轻擦拭。
不使用时，请放入盒子中妥善保管。

?

关于硅胶眼珠的一些疑问

- Q. 硅胶眼珠的表面容易损伤或容易破碎吗?
A. 硅胶眼珠比较柔软，不像玻璃或亚克力眼珠容易损伤或者破裂。对外部冲击更具有强大的抵抗力。
- Q. 接触到稀释剂，涂层剂，丙酮，是否会变得模糊?
A. 硅胶眼珠对稀释剂，涂层剂，丙酮全没有反应。颜料、涂料等也无法吸附其表面。
- Q. 是否对阳光、温度的影响?
A. 硅胶眼珠它具有耐高温性，可以承受高达摄氏1,000度以上的极高温度，同时在低温下也非常坚固。

!

注意事项

在固定硅胶眼珠时，使用深色油泥可能会导致染色，因此建议尽量使用白色油泥。
长时间暴露在紫外线下，会随着时间的推移可能产生黄变。
请注意避免硅胶眼珠接触尖锐物体（如刀、玻璃碎片、针等）

How to apply SOOM eyeball



손가락 두마디 정도 되는 양의 유토를 준비한다.



Prepare plasticine as much as two joints of a finger.

指2節位の油粘土を用意する。



1.5cm 정도의 길이로 각각 코일링을 한다.

Coil the plasticine in length of about 1.5cm.

1.5cm位の長さでそれぞれコイルリングを行う。



길게 코일링한 유토로 안구의 가장자리를 둘러싼다.

Surround the rim of the eyeball with the coiled plasticine.

長くコイルリングした油粘土を使って眼珠の縁を囲む。

使用长条形将油泥环绕眼珠边缘。



안구를 헤드의 안구 위치에 맞춘 다음 유토를 눌러 붙인다.

Set the eyes to the eyes area on the back of the face plate, then press the clay to attach.

眼珠の後側の取っ手を掴んでヘッドの眼珠位置に合わせた後、油粘土を押し付ける。

将眼珠对准头部的眼球位置，然后按住眼珠固定器并粘贴。



면봉이나 물티슈로 안구 표면을 닦아 먼지를 제거한다.

Wipe the surface of the eyeball with cotton swab or wet tissue in order to remove dust.

綿棒やウェットティッシュで眼珠の表面を拭き、ホコリを取り除く。

使用棉棒或湿巾擦拭眼珠表面，去除灰尘。